
Protokół Nr 26/09 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty
dnia 24 lutego 2009 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000

Zakończenie posiedzenia godz. 1200

                                                                     

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj  ,  która
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz Wójt  Gminy Kazimierz SzarŜanowicz i  w części  dotyczącej  spraw finansowych
Skarbnik Gminy Wiesława Łoch .
W części posiedzenia uczestniczył członek komisji rewizyjnej Pan Edward Lutyński . 
Radny nieobecny :
1.Adam Kochaniec – nieobecność usprawiedliwiona 
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ksawery Nyks . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum  przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 27 lutego 2009 r. 
4.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2008. Analiza remontów 
   oraz doposaŜenia szkół gminnych i informacja na temat wypłaconych stypendiów w 
   roku 2008
   Opinia komisji na sesję 
5.Analiza informacji o wypłatach dodatków mieszkaniowych za rok 2008
   Opinia komisji na sesję 
6.Sprawy róŜne    
7.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1 
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  25/06  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodnicząca komisji odczytała niŜej wymienione projekty uchwał , komisja je przeanalizowała ,
wysłuchała wyjaśnień  i  odpowiedzi  na pytania  czy wątpliwości  ,  a  następnie zaopiniowała jak
niŜej :
- projekt  uchwały Nr XXV/199/09  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań
i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Stargard  Szczeciński,  w  obrębie  geodezyjnym
Grabowo 
Wójt Gminy – poinformował  ,Ŝe firma Energy złoŜyła  wniosek o wprowadzenie dodatkowej  funkcji  –
lokalizacja  elektrowni  wiatrakowych  ,  koszty  związane  ze  zamianą  poniesie  firma  .  Firma  ponadto
przeprowadziła sondaŜ  wśród mieszkańców ,  podpisała umowy na lokalizację ,  odbyły się  spotkania z
mieszkańcami  Grabowa,  jest  konflikt  interesu  ,  bo  część  mieszkańców  jest  za  lokalizacją  elektrowni
wiatrakowych , a część przeciw .W części strefa oddziaływania zachodzi na tereny  usługowo 
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-mieszkaniowe .
Zastępca  wójta  odczytał  dwa  pisma  mieszkańców  Grabowa  ,  jedno  dotyczyło  prośby  grupy  rolników
skierowanej do wójta o pozytywne zaopiniowanie pisma firmy Energy , a drugie o wszczęcia postępowania
mającego na celu zebrania dowodów i przedstawienia ekspertyz wpływu tejŜe inwestycji m.in.  na zdrowie
okolicznej ludności.
Radna Renata Kornet – powiedziała m.in.  ,Ŝe spotkała się z opinią o tym ,Ŝe np. radary w okolicach Wolina
nie wpływają negatywnie na siedliska ptaków ,  a następnie   wyraziła  swoją opinię proponując,  aby
zwiększyć odległość od budynków  i przyjąć wniosek .
Wójt Gminy – poinformował o swoich uwagach co do firmy , iŜ jest im trudno określić dokładnie co chcą ,
wczoraj podczas obrad komisji gospodarki przyszła następna wersja  , gdzie z lokalizacją przesuwają się  w
kierunku Małkocina prawie pod same  zabudowania  .Wójt potwierdził ,iŜ wcześniej było jego sugestią , aby
zbliŜyć  się  z lokalizację   do granic  Małkocina ,  z  przedstawicielem Agrostaru o lokalizacji  firma  nie
rozmawiała. 
Wójt wyjaśnił  ,Ŝe komisja gospodarki  negatywnie zaopiniowała w/w projekt  uchwały ,  poniewaŜ  strefa
oddziaływania wchodzi na tereny zabudowy.
Radny Lutyński – przedstawił swoją propozycję ,aby projekt uchwały zdjąć z porządku obrad do dalszego
opracowania  ,  powinni  dokładnie  się  określić  oraz  w  Małkocinie  musi  odbyć  się  zebranie  wiejskie  z
udziałem przedstawicieli  firmy  .  Na  zakończenie  radny  powiedział  ,Ŝe  nie  ma  odwrotu  od  elektrowni
wiatrakowych .
Przewodnicząca komisji po dyskusji podała do protokołu wniosek komisji przyjęty jednogłośnie do w/w
projektu uchwały , a mianowicie : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty stawia  wniosek dotyczący zmiany porządku obrad sesji poprzez
wycofanie projektu uchwały Nr XXV/199/09 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Stargard  Szczeciński  ,  w  obrębie
geodezyjnym Grabowo – celem opracowania ostatecznego załącznika zakresu zmiany lokalizacji elektrowni
wiatrakowych .    
-projekt uchwały Nr XXV/200/09  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i
 kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński , w obrębie 
 geodezyjnym StrzyŜno 
Po  dyskusji,  komisja  jednogłośnie  poparła  wniosek  komisji  gospodarki  mienia  komunalnego  i  budŜetu
dotyczący zmiany porządku obrad sesji poprzez wycofanie w/w projektu uchwały  do czasu rozstrzygnięcia
ewentualnej  kolizji  z  prowadzoną  zmianą  Studium  dotyczącą  lokalizacji  elektrowni   wiatrakowych  w
StrzyŜnie .
Wójt gminy dodatkowo poinformował ,Ŝe Agrofirma Witkowo nie chce lokalizacji elektrowni wiatrakowych
na swoich terenach .
- projekt  uchwały Nr XXV/201/09  w sprawie realizacji inwestycji polegającej na urządzeniu placu zabaw w
Rogowie- komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie ,
-projekt  uchwały  Nr  XXV/202/09  w sprawie  przyjęcia  zmiany  uchwały  dotyczącej  przyjęcia   „  Planu
Odnowy  Miejscowości  Strachocin „ gmina Stargard Szczeciński- komisja projekt uchwały zaopiniowała
pozytywnie ,
-projekt uchwały Nr XXV/203/09 w sprawie przyjęcia „ Planu Odnowy Miejscowości Grzędzice „ gmina
Stargard Szczeciński – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie ,  
-projekt uchwały Nr XXV/204/09 w sprawie ustalenia w drodze regulaminu , wysokości i zasad  
   przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzeń za godziny 
   ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokości minimalnych stawek 
   wynagrodzenia zasadniczego niektórych nauczycieli oraz nagród dla nauczycieli  
   zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Stargard Szczeciński
Po wyjaśnieniach jakie przedstawił zastępca wójta, informując o zmianach w stosunku do regulaminu z roku
poprzedniego , komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt  uchwały Nr XXV/205/09  w sprawie zmian budŜetu gminy na 2009 r. , zmiany limitów wydatków 
   na wieloletnie programy inwestycyjne  oraz zmiany wydatków na programy i projekty realizowane ze 
   środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej ,   niepodlegających zwrotowi środków z 
   pomocy udzielanej przez państwa członkowskie  ( EFTA) oraz innych środków pochodzących ze 
   źródeł zagranicznych niepodlegających zwrotowi   
Komisja po wysłuchaniu  uzasadnienia do w/w projektu uchwały, przedstawionego przez skarbnik gminy ,
projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .
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Ad.4
Przewodnicząca  komisji  pokrótce przedstawiła  dokładnie opracowaną  informację  dotyczącą  działalności
ośrodka  administracyjnego  szkół   za  2008 r.  ,  analizę  remontów oraz  doposaŜenia  szkół   gminnych  i
informację na temat wypłaconych  stypendiów w 2008 roku .
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu . 
Komisja podczas dyskusji zwróciła uwagę na to ,iŜ  do szkoły podstawowej w Koszewie w roku szkolnym
2008/2009 uczęszcza tylko 44 uczniów ,gdzie odbywają się lekcje łączone i w następny roku szkolnym  ilość
uczniów ma się nie zmienić .
Komisja równieŜ  dyskutowała na temat pisanych projektów dotyczących prowadzenia na terenie gminy
ognisk przedszkolnych , np. będzie w Sownie .
Przewodnicząca komisji podała do protokołu  opinię do w /w tematu  w brzmieniu jak niŜej: 
Komisja  Socjalno-Porządkowa  i  Oświaty  przyjęła  informację  bez  zastrzeŜeń  i  pozytywnie  oceniała
działalność Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2008.
Ad.5
Przewodnicząca komisji omówiła informację dotyczącą wypłaconych dodatków mieszkaniowych w 2008
roku .
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu . 
Komisja przyjęła następującą opinię do w/w tematu : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła informację o wypłaconych dodatkach mieszkaniowych w
2008 roku .
Ad.6
Zastępca Wójta odczytał pismo Państwa BoŜeny i Bolesława Grzeszczuk skierowane do Wójta Gminy w
sprawie wydzierŜawienia  parku przylegającego do budynku pałacowego w Barzkowicach i drugie pismo  do
Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Szczecinie .
Radny  Grabski  mieszkaniec  Barzkowic  odnosząc  się  do  tej  sprawy  m.in.  powiedział  ,Ŝe obecnie  park
wygląda inaczej niŜ na samym początku kiedy go gmina przyjęła , zostało w tym parku duŜo zrobione przez
gminę razem z mieszkańcami .Przed nabyciem była deklaracja kupujących , Ŝe będzie współpraca , remont
budynku wewnątrz trwa ,  i  było równieŜ  zapewnienie wójta , Ŝe  będą  mogli   korzystać  z terenu przy
remoncie , ale nic nie mówili o kupnie parku  .Mieszkańcy nigdy nie zgodzą się na sprzedaŜ parku .
Przewodnicząca komisji powiedziała ,Ŝe kończy się termin kursów sondaŜowych autobusu MZK linii nr 5,
kurs ten o godz. 1100 był według radnej bardzo obłoŜony i zapytała się jaka będzie dalej decyzja .
Wójt Gminy – odpowiedział , Ŝe MZK potwierdził obłoŜenie tej godziny kursu , ale gmina Kobylanka nie
chce partycypować w kosztach , a jest podpisane porozumienie i musimy dopłacać za kaŜdy dodatkowy kurs
i tutaj rada wyrazi swoją opinię  ,czy dopłacać czy nie .
Radna Renata Kornet  –  przypomniała  o piśmie do powiatu w sprawie likwidacji  garbów na drodze w
Poczerninie , druga sprawa dotyczyła duŜej kałuŜy przy posesji Państwa Krosiewskich , iŜ kaŜdorazowy
przejazd samochodów powoduje ochlapanie elewacji budynku , a trzecia sprawa dotyczyła remontu drogi do
szkoły w Sownie .
Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks – powiedział o pilnej sprawie dotyczącej likwidacji   grzyba na
ścianach w świetlicy w Poczerninie i gwarancji na wykonaną instalację przez wykonawcę .
Radny Klim – zapytał się czy zakończył się wykup ziemi pod drogę na Panu Wardal   i tutaj zastępca wójta
wyjaśnił ,Ŝe będzie trwał dale jwykup zgodnie z wcześniejszymi powiadomieniami osób zainteresowanych.
Kolejno radny powiedział o kolizji na moście i uszkodzonej barierce  i braku zaangaŜowania  ze strony
policji .
Wójt  Gminy  –  odpowiedział  ,Ŝe  most  został  zabezpieczony  i  wykonana  będzie   barierka  jak równieŜ
zostanie wysłane  oficjalne pismo do policji . 
Przewodnicząca komisji – poinformowała , Ŝe przez Wierzchląd woŜona jest ziemia, która rozplantowywana
jest przy jeziorze ,aŜ do samej  wody , a druga sprawa dotyczyła uszkodzonej drogi  w Wierzchlądzie  .
Ad.7
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj podziękowała wszystkim
za udział i zamknęła posiedzenie .

Protokołowała :                                                                            Przewodnicząca Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                               ElŜbieta  Kucaj 
Data sporządzenia :                                                                     Data podpisania :
2009.02.24                                                                                   2009. …..................


